

舞蹈世界盃 澳門區外圍賽 2027 | 早鳥報名優惠

28/9-20/11/2026

報名及付款期限

1. 申請者須於早鳥報名優惠期結束前，透過報名系統完成提交所有所需資料。
2. 全額報名費須於**2026年11月20日或之前**繳清，並須將清晰的**付款收據**上載至報名系統。

付款收據要求

付款收據必須清楚註明以下資料：

- 參賽舞蹈編號
- 付款人姓名
- 轉賬日期
- 轉賬參考編號

*** 如付款收據未能清楚列明上述資料，相關付款將被視為未完成，報名程序亦不會被確認。**

**** 所有付款交易將以銀行核實結果為準。如交易未能於**2026年11月20日或之前**確認為成功付款，相關報名費將自動調整為非優惠價。**

其他重要事項

3. 建議同一所學校的所有報名均使用同一個註冊賬戶提交。如同一位舞蹈員透過不同學校報名，請使用相同的舞蹈員編號，以避免重複登記。
4. 優惠期後新增的舞蹈員或舞蹈項目將不符合早鳥優惠資格。
5. 此優惠不可與任何其他優惠同時使用。

[Sept 2026]

Dance World Cup Macau Qualifying Match 2027 | Early Bird Registration Offer

28th September – 20th November 2026

Registration and Payment Deadline

1. Applicants must submit all required information through the registration system before the Early Bird registration offer period ends.
2. The full registration fee must be settled on or before 20th November 2026, and a clear **payment receipt** must be uploaded to the registration system. The payment receipt must clearly state the following:

Payment Receipt Requirements

- Competition dance number
- Name of payer
- Transfer date
- Transfer reference number

***If the above information is not clearly stated, the payment will be considered incomplete and the registration process will not be confirmed.**

****All payment transactions are subject to bank verification. If the transaction is not confirmed as successfully completed by **20th November 2026**, the registration fee will automatically be adjusted to the non-discounted price.**

Other Important Notes

3. Registrations from the same school are recommended to be submitted under one registered account. If the same dancer is entering through different schools, the same **Dancer Number** must be used to avoid duplication.
4. Any dancers or dance entries added after the offer period will not be eligible for the Early Bird offer.
5. This offer cannot be used in conjunction with any other offer.

[Sept 2026]